
RADA  POWIATU   

   w SŁUPSKU           

 

OR-II-R.0002.39.2018          

        

Protokół Nr XXXIX/2018 

sesji  Rady Powiatu Słupskiego 

z dnia 30 stycznia 2018 roku 

 

 

XXXIX sesja Rady Powiatu Słupskiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w sali konferencyjnej 

nr 202 od godz. 13 00. 

 

Ad. I 

Otwarcie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - otworzył XXXIX sesję Rady Powiatu 

Słupskiego. 

Powitał przybyłych radnych.  

Powitał Zarząd Powiatu Słupskiego z jego przewodniczącym panem Zdzisławem Kołodziejskim. 

Powitał wszystkich przybyłych na sesję. 

 

Obsługę prawną zapewnia radca prawny pani Beata Sadowska. 

Protokolantem obrad była pani Irena Kaczmaryk  z Wydziału  Organizacyjnego. 

 

Ad II 

Stwierdzenie kworum 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w obradach uczestniczyło 19 radnych, na stan ustawowy Rady 21 radnych. Stwierdził, 

że obrady były prawomocne. 

(listy obecności radnych i gości stanowią zał. nr 1 i 2 do protokołu) 

       

Do protokołowania wyników głosowania sesji wyznaczył wiceprzewodniczącego Rady pana 

Andrzeja Kordylasa. 

 

Ad. III  

Zmiany w porządku obrad  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – przypomniał, że porządek obrad 

przekazał radnym wcześniej do zapoznania się (zaproszenie stanowi zał. nr 3 do protokołu).  Zapytał 

czy radni mają uwagi. Uwag nie było. Przystąpił do realizacji programu sesji.             

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Zmiany w porządku obrad. 
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4. Podjęcie uchwał: 

    1) w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Powiatu Słupskiego do wspólnej realizacji projektu 

         pn. „Prowadzenie Punktu Informacji Europejskiej Europe  Direct – Słupsk w latach  

        2018 – 2020” dofinansowanego ze środków Unii Europejskiej,  

   2) w sprawie zawarcia umowy z Gminą Kępice na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi  

        powiatowej nr 1157G Barcino – Łosino (Gmina Kępice) – etap I”, 

   3) w sprawie zawarcia umowy z Gminą Damnica na realizację zadania pn. „Przebudowa mostu 

        w m. Damno w ciągu drogi powiatowej nr 1139G (Gmina Damnica)”, 

   4)  w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2018 rok, 

5) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego. 

5. Zakończenie sesji. 

 

Ad. IV  

Podjęcie uchwał:  

ppkt 1) w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Powiatu Słupskiego do wspólnej realizacji  

              projekt pn. „Prowadzenie Punktu Informacji Europejskiej Europe  Direct – Słupsk 

              w  latach 2018 – 2020” dofinansowanego ze środków Unii Europejskiej 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił panu Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu staroście  

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – zwracając się do Wysokiej Rady i Przewodniczącego Rady 

powiedział, że w województwie pomorskim i w innych województwach również powstają punkty 

informacji europejskiej Europe Direct i także w Słupsku taki punkt powstanie w Bałtyckiej Galerii 

Sztuki Współczesnej, który jest partnerem wiodącym w tym projekcie, ale Powiat również do niego 

przystąpi. Całkowita wartość projektu wyniesie prawie 100 000 euro. Kwota dofinansowania 

wyniesie ponad 82 000 euro, partnerzy przekażą 16 800 euro, a wkład Powiatu będzie to  2 100  euro 

w przeciągu 3 lat po 700 euro rocznie w 2018, 2019 i 2020 roku. Poinformował, iż można będzie 

pozyskać informacje dotyczące lokalnego regionalnego programu możliwości pozyskiwania środków 

z Unii Europejskiej.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni  mają pytania do 

Pana Starosty. Głosów nie było.   

(projekt uchwały stanowi zał. nr 4 do protokołu)       

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał,  kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 19   przeciw - 0  wstrzymał się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXIX/369/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 stycznia 2018 r.                              

w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Powiatu Słupskiego do wspólnej realizacji projektu 

pn. „Prowadzenie Punktu Informacji Europejskiej Europe  Direct – Słupsk w latach 2018 – 2020” 

dofinansowanego ze środków Unii Europejskiej, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 5 do protokołu) 
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ppkt 2) w sprawie zawarcia umowy z Gminą Kępice na realizację zadania pn. „Przebudowa  

              drogi powiatowej nr 1157G Barcino – Łosino (Gmina Kępice) – etap I” 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił panu Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu staroście 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – poinformował, że na etapie końcowym jest opracowywanie 

dokumentacji na całą drogę Łosino – Barcino. Nadmienił, że nawierzchnia tej drogi jest bardzo 

zniszczona, pobocze jest mocno rozjeżdżone przez ciężki sprzęt, który się porusza po tej drodze.                     

Ta droga będzie poszerzana i modernizowana w związku z tym, iż partner samorządowy oraz Gmina 

Kępice też chcą przystąpić do tego projektu. Dodał, że w 2018 roku zostanie rozpoczęty I etap                       

za kwotę 900 000 zł, z czego 450 000 zł będzie z rezerwy budżetu Skarbu Państwa, a Urząd Gminy 

Kępice oraz Powiat przekaże po 225 000 zł. Dodał, że nawet takie niewielkie rozpoczęcie I etapu 

należy zorganizować, ponieważ będzie to większa szansa na schetynówkę, gdyż we wrześniu będzie 

składany większy projekt kilkumilionowy.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni mają pytania. 

Głosów nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 6 do protokołu)       

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał,  kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 19   przeciw - 0  wstrzymał się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXIX/370/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 stycznia 2018 r.                              

w sprawie zawarcia umowy z Gminą Kępice na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 1157G Barcino – Łosino (Gmina Kępice) – etap I”, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 7 do protokołu) 

 

ppkt 3) w sprawie zawarcia umowy z Gminą Damnica na realizację zadania  

                  pn.  Przebudowa mostu w m. Damno w ciągu drogi powiatowej nr 1139G (Gmina    

                 Damnica)”  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – poinformował, że wpłynęła 

autopoprawka. Głosu udzielił panu Zdzisławowi Kołodziejskiemu staroście  

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – zwracając się do Pana Przewodniczącego i Wysokiej Rady 

powiedział, że stan mostu w Damnie jest w stanie katastrofalnym, występują wzdłużne,                                      

ale i poprzeczne pęknięcia należy się zająć remontem tego mostu. Poinformował, iż będzie szansa by 

do 10 lutego na projekty infrastrukturalne uzyskać środki również remont mostu, lecz trzeba 

zrealizować daną umowę i ująć na to środki w budżecie. Koszt takiego zadania to 2 100 000 zł, Powiat 

wystąpi o 1 000 050 zł dofinansowania i wraz z gminą Damnica zapłaci po 525 000 zł. Jeżeli nie 

zostaną uzyskane dopłaty z budżetu państwa to, takie zadanie nie będzie realizowane. Autopoprawka 

do tego projektu dotyczyła zmiany tytułu zadania projektu uchwały, gdyż do nazwy został dodany 

numer identyfikacyjny omawianego mostu. 
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Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni  mają pytania. Głosu 

udzielił radnemu Pawłowi Gonerze. 

 

Radny Paweł Gonera – zapytał, czy droga w Kępicach też jest uzależniona od środków 

samorządowych. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił panu Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu staroście.  

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – wyjaśnił, że jeżeli Powiat nie dostanie dofinansowania                                

to zrealizuje to zadanie w mniejszym zakresie na kwotę 450 000 zł. Natomiast mostu nie da się 

wyremontować w części. Jeżeli powiat nie dostanie dofinansowania nie będzie rozpoczynać tej 

inwestycji.   

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Stanisławowi 

Zielińskiemu. 

 

Radny Stanisław Zieliński – zapytał, czy została sporządzona lista, które mosty należałoby  

remontować w kolejności. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił panu Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu staroście  

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – odpowiedział, że w powiecie jest 50 mostów, z czego 10 jest 

do remontu, dobrze by było aby co rok przynajmniej jeden most wyremontować. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy są jeszcze pytania, pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 8 do protokołu)       

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał,  kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały 

wraz z autopoprawką, zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania:  

za - 19   przeciw - 0  wstrzymał się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXIX/371/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 stycznia 2018 r.                              

w sprawie zawarcia umowy z Gminą Damnica na realizację zadania pn. „Przebudowa mostu                               

w m. Damno w ciągu drogi powiatowej nr 1139G (Gmina Damnica)”, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 9 do protokołu) 

 

ppkt 4) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2018 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił pani Jadwidze Janickiej 

skarbnik powiatu. 
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Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu –  poinformowała że, do budżetu zostały ujęte zadania 

omawiane przez Pana Starostę. Wyjaśniła iż, na podstawie pisma otrzymanego z Ministerstwa 

Rodziny Pracy i Polityki Społecznej wprowadzone zostanie zwiększenie wartości środków  

z funduszu pracy z przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów wynagrodzeń zasadniczych 

pochodnych dla pracowników Powiatowego Urzędu Pracy o kwotę 2 000 100 zł. Wartość tej kwoty 

będzie opiewała na 718 100zł razem. Na wniosek Powiatowego Urzędu Pracy zwiększone zostaną 

dochody bieżące o 77 760 zł z tytułu wpłat związanych z wnioskami o wydanie zezwolenia na pracę 

sezonową oraz o wpisanie do ewidencji oświadczeń o powierzeniu wykonywania pracy 

cudzoziemcowi jest to 50% dochodu, które wpłynie do Powiatu a drugie 50% będzie przekazywane 

na rachunek Wojewody przez Powiat, zgodnie z zasadami wynikającymi z ustawy o promocji 

zatrudnieniu w instytucjach rynku pracy. Ponadto zwiększone zostaną środki z tytułu pomocy 

finansowej z Dębnicy Kaszubskiej w kwocie 86 953 zł, są to środki, których gmina nie przekazała                   

w ubiegłym roku na zadanie związane z przebudową drogi powiatowej nr 1177G Dobieszewo-

Gogolewko, zadanie zostało zrealizowane w ubiegłym roku, to jest ta część, która pozostała                           

do zapłaty przez Gminę Dębnica Kaszubska. Ponadto zwiększone zostaną dochody majątkowe                             

o kwotę 3 000 000 zł. W związku z informacją uzyskaną od Wojewody, zostało zakwalifikowane                          

do finansowania zadanie  związane z przebudową drogi powiatowej nr 1019G Głobino-Kusowo  

w ramach programu wieloletniego pn. „Program rozwoju gminnej powiatowej infrastruktury 

drogowej”. Zwiększona zostanie wartość środków na utrzymanie dróg powiatowych na mocy 

porozumień z Gminą Słupsk i Gminą Kobylnica o kwotę 2 723 zł. Przeniesione zostaną środki                            

na realizację projektu pn. ”Prowadzenie Punktu Informacji Europejskiej Europe Direct – Słupsk  

w latach 2018 – 2020”. Również na wnioski jednostek organizacyjnych i wydziałów starostwa 

przeniesione zostaną zadania inwestycyjne o wartości niższej niż 10 000 zł do zadań bieżących  

w związku z tym, iż zmieniły się zasady związane z finansowaniem zadań inwestycyjnych, gdzie 

wzrost wartości inwestycji jest 3 500 zł – 10 000 zł.  

Natomiast autopoprawka związana była z wprowadzeniem do budżetu zadania związanego                                

ze „Srebrną Siecią”, którą rada podejmowała uchwałą dnia 27 czerwca 2017 roku. Wartość tego 

zadania w 2018 roku wyniesie 243 386 zł, natomiast w 2019 i 2020 roku po 52 700 zł. Ponadto wkład 

Powiatu będzie całościowo wynosił 19 200 zł i będzie to wkład nie finansowy, a rzeczowy.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni  mają pytania. 

Głosów nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 10 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał,  kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały 

wraz z autopoprawką , zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania:  

za - 19   przeciw - 0  wstrzymał się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXIX/372/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 stycznia 2018 r.                              

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2018 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu) 
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ppkt 5) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił pani Jadwidze Janickiej 

skarbnik powiatu. 

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu – wyjaśniła, że do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

zostały wprowadzone wszystkie zmiany, które zostały wprowadzone do uchwały budżetowej                                 

i ponadto wprowadzona autopoprawka do Wieloletniej Prognozy Finansowej jest związana również                                

ze zmianami do budżetu, a przede wszystkim zadaniem „Srebrna Sieć” w kwocie 243 386 zł na 

2018r. i po 52 700 zł na 2019 i 2020 rok.  

         

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - zapytał, czy radni  mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 12 do protokołu)       

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał  kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały 

wraz z autopoprawką, zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 19   przeciw - 0  wstrzymał się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXIX/373/2018 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 stycznia 2018 r.                            

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 13 do protokołu)   

 

(protokół wyników głosowania XXXIX sesji Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 stycznia 2018 roku 

stanowi zał. nr 14 do protokołu) 

 

 Ad. V 

Zakończenie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - stwierdził, że porządek dzisiejszej 

sesji został  wyczerpany. Zamknął XXXIX sesję Rady Powiatu Słupskiego. Podziękował radnym                   

i wszystkim obecnym za udział w obradach.  
     

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie na płycie DVD oznaczone Protokół                             

Nr XXXIX/2018 sesji Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 stycznia 2018 roku i przechowywane jest 

przy protokole w Wydziale Organizacyjnym. 

 

zakończenie godz. 13 15 

          Przewodniczący Rady 

                 Jan Olech 

Protokołowała: 

Irena Kaczmaryk 
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